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Protokü Nr 18/04
z posiedzenia Komkji Ofwiat, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznei

odbytego dnia 18 marca 2004 roku

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznlk do niniejszego protokolu
rozpoczpla obrady o godzinie I 1: l5 wg nastgpuj4cego porzqdku:

l) Rozpatrzenie sprawozdania z dzialalnoéci Podstawowej Opieki Zdrowotnej na
terenie gminy.

2) Profilaktyka zdrowia w placówkach oéwiatolvych.
3) Analiza materialów na sesjg.
4) Sprawy ró2ne.

Na wstgpie Przewodniczqcy przywital czlonków komisji oraz przybytych na
posiedzenie. dr.Dariusza Malkowskiego-z-ca kierownika ZPOZ oraz zastppcA Burmistrza
Janusza Wo2niak nastppnie oéwiadczyl,2e na posiedzenie przybqdzie jeszcze kierownik
Zakladu Wodoci4gów i Kanalizacji -Zbigniew Lato.

Ad. I
Glos zabral z-ca kierownika ZPOZ dr Dariusz Malkowski. Odczytal sprawozdanie

odno5nie sytuacji finansowej ZPOZ w Jpdmejowie (w zal4czeniu do protokolu)' a
nastgpnie radni rozpoczgli dyskusjp.
Jako pierwszy pytanie zadal Przewodnicz4cy:

- ,jaki jest stan zadluaenia ZPOZ w Jgdrzejowie na dzieú dzisiejszy, oraz czy liczba
28.418 osób w zakresie opieki lekarza POZ jest stanem faktycznym? (do tego pytania
dol4czyl sig z-ca Burmistrza Janusz Wo2niak.

- odpowiedá dr Malkowskiego: ,, to jest stan na koniec grudnia 2003 roku. Natomiast
sytuacja jest tego typu, 2e trzeba wziqé pod uwagg ,ze poniewaz Niepubliczny Zaktad
Opieki Zdrowotnej tzw. ,,ISMED" przy ul. Armii Krajowej podpisal w tym roku z
Funduszem Zdrolvta oprócz kontraktu na Swiadczenia specjalistyczne, takhe zawarl
umowQ z zakresu POZ. Na dzieú dzisiejszy z tego co wiemy w tej chwili jest sytuacja
tego typu, 2e przeszlo 300 osob jest zadeklarowanych do tego zakladu. Jest to problem
dla nas niezrgczny i dziwny, bo sytuacja jest tego typu ,2e zg)aszaj4 sig pacjgci, których
mamy obecnie w wykazach, 2e przepisali sig juz do tego zakladu ,,ISMED", twierdz4c,
ze oni zglaszali siq tylko po porady specjalistyczne, w zwiqzku z tq poradq podpisywali
jakieé druki, a okazuje sig, 2e byly to druki przejScia, jakby deklaracji akcesji do ZPOZ.
Zadtulenie ZPOZ na koniec grudnia 2003 roku wynosi 298 tys. zl.

- glos zabral radny A.Bialy mówiqc 2e ,,kiedy byl p. Michalkiewicz-twterdztl,
2e pienigdzy bgdzie coraz wigcej a jednak jest na odwrót".

- odpowiedá dr Malkowskiego: ,,pewne procedury se coraz droisze, a Fundusz Zdrawia,
który jest monopolistqnie zawsze kompetentnie wywiq¡uje sig ze swoich obowiq.zków.
To on narzucaceny za éwiadczone uslugi zdrowotne.

- Wiceprzewodnicz4cy komisji dodal2e ,, dochodzi do tego jeszcze konkurencjaZakladu
..ISMED".



- radny A.Bialy dodal 2e ,, ,,koszyk" Swiadczeír gwarantowanych musi jak najszybciej
wejSó w Zycie, aby pacjent wiedzial za co plac\, a za co nie. Rok 2004 bgüie rokiem
przelomowym."

- dr Malkowski odpowiedzial ,,,,góra" jest zmuszona do szybszego podejmowania
decyzji, gdy2 z naszej strony nic nie da sip zrobió."

- radny A.Wójcik dodal, 2e ,, powainiejszy problem le2y w puszczeniu na nasz rynek
konkurencji - nieuczciwej konkurencji. Czy nie moZna poprzedniego kontrahenta
powiadomió, ze pacjent podpisal deklaracjg z innym zakladem?"

- odpowiedá dr Malkowski ,, pod wzglpdem prawnym, po przejSciu pacjenta, w okresie
2-3 miesigcy poprzedni kontrahent jest powiadomiony o ub¡ku. S¡uacja wygl4da tak,
2e 89Yo to sg osoby starsze, kfóre czgsto nie sq w stanie powiedzieó czy coé
podpisywaly."

A d . 2
Z proí$q o przybliaenie tematu profilaktyki zdrowotnej w placówkach oiwiatowych

Przewodnicz1cy zwrócil sig do p. dr Malkowskiego.
Dr D.Malkowski odczytal sprawozdanie dotycz4ce profilaktyki.

- radny A. Hatny dodal, ze jak mu wiadomo od zony pielggniarka w szkole nie jest

po to tylko aby robila opatrunki ale aby prowadzila profilaktykg zdrowotn4 kierowala
uczniów z pewnymi odchyleniami do specjalistów, wydawala orzeczenia odnoSnie tego
czy dany ttczefi mo2e podjqó dalsz4 naukq w odpowiedniej szkole."

Przewodniczqcy oglosil 5 minutowq przerwg.
Salp opuScil dr D.Malkowski.

A d . 3
Po przerwie Przewodniczqcy poprosil na salg Pani4 M.Staworzyírsk4 - pracownika

wydziatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, w celu wyjaénienia pkt. ll,l2 i 13
przewiüianych porzqdkiem obrad )üX Sesji RM.

pkt. 8 porzqdku obrad sesji:

Sprawozdanie z dzialalnoéci Ptywalni Miejskiej; omówienie wniosków Komisji Rewizyjnej
doty czqcy ch analizy kosztów.

Komisja uwag nie wnosi.

pkt. 9 porz4dku obrad sesji:

Uchwala w sprawie przyjgcia strategii w zakresie bezpieczeistwa dla Miasta i Gminy
Jgdrzejów na rok 2004.

Komisja uwag nie wnosi.

pkt. l0 porzqdku obrad sesji:

Uchwala zmieniaj4ca Uchwalg NrL/45012002 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 9
puádziernrka 2002 roku w sprawie wynajmu pomieszczeá na gabinety stomatologiczne dla
lekarzy stomatologów oraz sprzgtu stomatologicznego.

Komisja uwag nie wnosi.



pkt. 11 pomedku obrad sesji:

Uchwala w sprawie przezaaczenia do sprzedazy w drodze przetargu nieruchomoóci
komunalnej.
Pani M. Staworzyúska udzielila wyczerpuj4cych wyjaSnieú odno$nie pkt. 11,12 i 13 .

Komisja uwag nie wnosi.

pkt. 12 ponqdku obrad sesji:

Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeduzy w drodze przetargu nieruchomoici
komunalnych, polozonych u zbiegu ulic: Przypkowskiego i Al. Pilsudskiego.

Komisja uwag nie wnosi.

pkt. 13 porzqdku obrad sesji:

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na obciq,zenie nieruchomoóci polozonej w obr. 05 m.
Jgdrzejowa oznaczonejjako dzialki w 322,339, stanowi4cej wlasnoéó Gminy Jgdrzejów,
sluzebnoSci4 gruntow4.

Komisja uwag nie wnosi.

pkt. 14 porz4dku obrad sesji:

Uchwala w sprawie okreélenia stawek oplat zz skladowanie odpadów na Skladowisku
Odpadów Komunalnych w Potoku Malym or¿rz upowaznienia Burmistrza Jgdrzejowa
do ustalenia wysokoéci cen i oplat za skladowanie odpadów.

Przybyly na posiedzenie z-c¿ Burmistrza p. Stanislaw Nowak powiedzial 2e zakup wagi jest

spraw4 nieodzown4 . Obiecal, 2e wniosek odnoénie zakupu wagi do Starostwa Powiatowego
zostanie zlohony jutro.

Radna p.Ewa Ptasznik wnosi wniosek:

,,Radni Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej wyraiaj4 wolg
szeroko pojptej wspótpracy pomipdzy Rada Miasta a Radq Powiatu i Starostwem
Powiatowym"

za- 8; przeciw - 0, wstrzym. - 0

Komisj a j ednoglo5nie przyj pla wnioselc

pkt. 15 ponqdku obrad sesji:

Uchwala w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i ModernizacjiUrzqdzei
Kanalizacyjnych ZaHadu Wodoci4gów i Kanalizacji w Jgdrzejowie na lata 2004-2006.

Naposiedzenieprzybyl kierownik ZWlKp. Zbigniew Lato orazz-ca p. BozenaJanus.



- pytanie do kierownika zadal Przewodnicz4cy'. ,, Czy projekt Wieloletniego Planu jest

zgodny z Planem Bud2etowym?"
- odpowiedi, p. Z. LaIo.,, plan nie jest spójny z Planem Bud2etowym."

Nastgpnie omówil plan. Po czym wywiqzala sig dyskusja migdzy radnymi
a kierownikiem ZWiK.

Dyskusja zakohczyNa sig stwierdzeniem ze strony p. kierownika, ze punkfy, które nie s4
zgodne z planem inwestycyj nym zo stan4 poprawione.

pkt. 16 porzqdku obrad sesji:

Uchwala w sprawie zaciqgnigcia kred¡u na sfinansowanie wydatków nie znajdujqcych
pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Glos zabral z-ca Burmistrza p. Stanislaw Nowak mówi4c ze ,jest pozwolenie na
zaci4gnigcie transzy kredytowej na sprawy bie2qce, aby gmina miala czym dysponowaó"

Komisja uwag nie wnosi.

A d . 4
Przewodniczqcy p. Jan Zigbiáski odczytal pismo kierownika Zarzqdu Budynków

Mieszkaniowych, bgd4ce odpowiedzi4 na interpelacjg radnej Marii Baraáskiej (w zalqczeniu
do protokolu).

Posiedzenie komisj i zakoáczono.

Przewodniczqcy
Protokolowala: Komisii OÉwiaty,Kultury,Zdrowia

i Opieki Spoleczryei
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